

## برنامج الواجبات الأسبوعي | المرحلة الأساسية (4-5) - الصف الرابع (وطني)

7/10/2023 – 2/10/2023



<p>الأربعاء 4/ 10/ 2023</p> <p><b>English Language: Dictation:</b> Study the following words: _governor, baker, cellar, editor, calendar, actor, planner, refrigerator, calculator, beggar, liar, traveller, employer, alligator, anger, sugar, creator, sailor, builder, corridor.</p>	<p>الثلاثاء 3 / 10 / 2023</p> <p><b>اللغة العربية:</b> اختبار فهم مقروء، نصّ خارجي لم يتعرّض له الطلبة مسبقاً. ملحوظة: لا يحتاج هذا الاختبار الدّراسة في المنزل.</p>	<p>الاثنين 2/ 10/ 2023</p> <p><b>اللغة العربية:</b> اختبار قواعد في درس "أقسام الكلام" من كتيب اللغة العربية. القواعد وفهم المقروء ص 3، 4، 5 بالإضافة إلى ورقة عمل رقم (1).</p> <p><b>English Language:</b> Hand in Reading Comprehension Passage_ Read the text "The White Whale" in the workbook page 8-9 and answer the questions on the English notebook.</p>
<p>ملاحظات:</p> <p>* Kindly abide by the school uniform.</p> <p><b>الرياضيات:</b> متابعة وتفقد نموذج "واجبات الرياضيات" بشكل يومي. + حفظ جداول الضرب + سيكون هناك اختبارات قصيرة.</p> <p>- <b>English language:</b> Read chapter <b>two</b> from the story " The Lion, the Witch and the Wardrobe" and be ready for a class discussion.</p> <p>* Check LMS for resources.</p>	<p>السبت 7/ 10/ 2023</p> <p><b>الرياضيات:</b> اختبار قصير درس تقريب الاعداد درس جمع الاعداد + طرح الاعداد درس الضرب في مضاعفات 10 / 100 / 1000</p>	<p>الخميس 5 /10/ 2023</p> <p><b>اللغة العربية:</b> تسليم النصّ الإثرائيّ رقم (2).</p> <p><b>العلوم:</b> حل أسئلة المراجعة ص 24-25 الأسئلة 1+4 على الكتاب .</p> <p><b>English Language: Reading Comprehension Assessment.</b> Revise the features of adventure stories. Refer to Writing Fiction Study Sheet</p>